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Abstract (en)
[origin: ES8706564A1] PCT No. PCT/CH86/00022 Sec. 371 Date Dec. 1, 1986 Sec. 102(e) Date Dec. 1, 1986 PCT Filed Feb. 18, 1986.Hoistway
data which are indicative of predetermined elevator car positions at respective predeterminate hoistway locations, are generated without installations
of actuating members in the elevator hoistway and transmitters at the elevator car. For this purpose, a memory is provided and has stored
predeterminate positional numbers representative of the predeterminate hoistway locations. The predeterminated positional numbers are transmitted
to a register in a travel direction dependent sequence during travel of the associated elevator car. A pulse transmitter is driven by the elevator car
and the thus generated pulses are summed-up in a counter to positional numbers which correspond to respective car positions. The positional
numbers of the counter and the predeterminate positional numbers transmitted to the register are compared with one another during travel in a
comparator during elevator car travel. In case of identity, a signal representing a hoistway datum is generated and a switching member associated
with the respective hoistway location is activated.

Abstract (de)
Mit dieser Einrichtung können von bestimmten Kabinenpositionen abhängige Schachtinformationen ohne Installationen von Betätigungsorganen
im Aufzugsschacht (1) und Gebern an der Aufzugskabine (4) erzeugt werden. Zu diesem Zweck ist ein Speicher (14) vorgesehen, in welchem
bestimmte Schachtorte kennzeichnende Ortszahlen gespeichert sind, die im Verlaufe einer Fahrt fahrtrichtungsabhängig nacheinander in ein
Register (15) übertragen werden.Die Impulse eines von der Aufzugskabine (4) angetriebenen Impulsgebers (5) werden in einem Zähler (9) zu
Ortszahlen summiert, welche der jeweiligen Kabinenposition entsprechen. Die Ortszahlen des Zählers (9) und des Registers (15) werden während
der Fahrt in einem Komparator (16) miteinander verglichen. Bei Gleichheit wird ein eine Schachtinformation darstellendes Signal erzeugt und ein
dem betreffenden Schachtort zugeordnetes Schaltglied (10, 11, 12, 13) aktiviert.
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